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▼ ERC
-Figueres: El grup d’ERC a Figueres
ha reclamat el soterrament de la via del
tren convencional, que permeti eliminar
la barrera urbanística i el pas a nivell de
la carretera de Roses, sense perdre la
centralitat de l’actual estació del tren.
ERC es lamenta l’actitud del PSC
davant el fet que no demanessin l’exe-
cució d’un estudi per al soterrament de
la via del tren, d’un cost de 300.000
euros i que els republicans havien
aconseguit inclour en els pressupostos
generals de l’Estat durant dos anys.

▼ CIU
-Blanes: Josep Trias va prometre ahir
la gratuïtat dels llibres de text per tots
els alumnes d’escoles públiques i con-
certades de Blanes d’edats compreses
entre els 6 i els 12 anys. Es tracta
d’una iniciativa que es podria posar en
marxa aquest mateix setembre i supo-
saria una despesa d’aproximadament
300.000 euros, que es finançarien a
través del Pla Educatiu d’Entorn i con-
venis amb les editorials. Uns 2.200
infants es beneficiarien d’aquesta
mesura, que Trias va considerar que en
exercicis posteriors es podrà estendre
a alumnes d’altres edats.

▼ PSC
-Palafrugell: Si els socialistes acce-
deixen al govern, proposen crear una
macroàrea de serveis socials dedicada
al progrés social i l’atenció a les perso-
nes. Aquesta macroàrea s’encarrega-
ria de set polítiques: educació, acció
social i assistència, cultura i comunica-
ció, esports, igualtat, joventut i immi-
gració. En cas de govern socialista,
l’encarregat de coordinar aquesta àrea
seria Xavier Rocas, número 2 de la
candidatura.  D'altra banda, els socia-
listes també volen potenciar l'escola de
música. Per això, aposten per millorar
l'actual conveni, actualitzar les aporta-
cions econòmiques, aconseguir un
acord entre l'Ajuntament, l'escola i la
Generalitat, buscar urgentment nous
espais i treballar en un pla funcional.

▼ PSC
-Roses: La candidata del PSC,
Magda Casamitjana, denuncia que l’e-
quip de govern li ha denegat una
sol.licitud per a fer ús de les cadires de
propietat municipal per a celebrar un
acte públic. La candidata considera
que enlloc de propiciar xerrades i fes-
tes perquè la gent conegui de més a
prop el candidat es van posant «pals a
les rodes constantment» i una prova
més, apunta, és que la TV Emprodà no
preveu cap cara a cara ni debat, «tot i
tenir una subvenció municipal de
70.000 euros l’any».

▼ CIU
-Olot: Per augmentar la seguretat
ciutadana, i la sensació de seguretat
entre els veïns, la llista de CiU a Olot
creu que, fent una excepció de la polí-
tica de contenció en la contractació de
personal, caldria dotar de més efectius
a la policia municipal. En aquesta línia,
CiU creu que cal potenciar la policia de
proximitat, incidir en  la formació i l’es-
pecialització dels agents i, a més,
garantir la coordinació entre els cossos
de seguretat. La candidatura també
aposta per a una aplicació estricta de
l’ordenança de convivència aprovada
pel consistori durant aquest mandat.

ERC de Figueres
reclama el
soterrament del
tren convencional
EL CANDIDAT DE CIU A BLANES,
JOSEP TRIAS, PROMET LLIBRES

DE TEXT GRATUÏTS 

L.Fanals, Girona. 
El PSC vol millorar la connec-
tivitat del Pont Major amb una
variant que desviï el trànsit que
actualment passa pel passeig
de Sant Joan Bosco. Segons va
explicar ahir l’alcaldable, Anna
Pagans, aquest nou vial es
podrà fer un cop estigui acabat
el futur pont sobre el Ter, que
ha de connectar la zona del
Trueta amb Pedret, i es cone-
gui definitivament el traçat del
tren d’alta velocitat  (TAV) en
aquesta zona. 

Aprofitant l’arribada del
TAV, el número 2 de la llista,
Joan Pluma, es va comprome-
tre a negociar amb Renfe i Adif
la transformació de l’estació de
mercaderies en una zona logís-
tica i d’implantació de dota-
cions privades. Segons va ex-
plicar, aquesta zona ha de
transformar-se perquè, gràcies
al creixement de la ciutat, ja for-
men part de la trama urbana i
no pot estar abandonada.

El candidat socialista va de-
fensar que l’arribada de l’alta
velocitat serveixi per «repen-
sar» tot el sistema de rodalies,
i va explicar que negociaran
per aconseguir un sistema fer-
roviari que connecti Girona
amb Barcelona, l’aeroport, el
futur Eix Transversal Ferrovi-
rari i les altres estacions de les
comarques gironines. A més
de l’estació central de Girona,
el PSC proposa un baixador a
l’Avellaneda i una estació urba-
na a Pedret-Pont Major.

Pel que fa al desenvolupa-
ment de les obres, Pluma va
deixar clar que es troben en

una fase d’«obsessió per la segu-
retat», i es va comprometre a
assessorar els veïns un cop s’-
hagi definit l’àmbit d’incidència
del tren. De la mateixa manera,
va indicar que es faran comis-
sions de seguiment de treballs
amb Adif, empreses adjudi-
catàries, altres administracions
afectades i veïns. 

El candidat socialista va ex-
plicar que els dos traçats de
tren (alta velocitat i convencio-
nal) es desenvoluparan de for-
ma successiva, per tal de no in-
terrompre les obres. Pel que fa

al traçat, Pluma va assegurar
que encara es continuen pel
seu encaix dins la ciutat, espe-
cialment a Pont Major. 

En referència a l’estació,
Pluma va explicar que volen
convocar un concurs que en-
globi també la zona del seu vol-
tant,   ja que es convertirà en un
gran espai ciutadà i haurà de
permetre un fàcil accés viari a
l’estació. Pel que fa als espais
que quedaran alliberats un cop
s’elimini el viaducte, Pluma va
indicar que es tractarà d’un
gran espai lineal que travessarà

la ciutat de nord a sud. Segons
Pluma, caldrà un acord entre
els grups de l’Ajuntament per
decidir què s’hi fa, però els so-
cialistes aposten perquè ser-
veixi per a millorar la mobilitat
de la ciutat. 

Altres projectes del PSC en
matèria d’infraestructures, en
col·laboració amb la Generali-
tat, són la nova Audiència, el
nou Hospital Josep Trueta, l’ar-
xiu de Fontajau, el Parc Cultu-
ral del Migdia, el Pont de Pe-
dret, el desdoblament de l’AP-
7 i N-II. 

El PSC vol fer una variant al Pont Major
per desviar el trànsit de Sant Joan Bosco
Prometen negociar amb Renfe nous usos als terrenys de l’estació de mercaderies 

GIRONA

L.F.G., Girona. 
El Partit Popular de Girona ha
proposat ubicar una residència
per a discapacitats físics i psí-
quics a  l’hospital Josep Trueta,
en lloc d’enderrocar-lo. La can-
didata, Concepció Veray, va ex-
plicar que caldrà fer un estudi
per veure la viabilitat de la pro-
posta, però considera que la re-
sidència es podria ubicar a la
zona del Trueta que no és im-
prescindible tirar a terra. 

Veray es va reunir ahir amb
representants de l’associació
Mifas, que li van demanar que
Girona, com a capital de provín-
cia, tingui una residència per a
discapacitats. Actualment, ex-
plica, les que hi ha són privades
i alguns discapacitats han de viu-
re en geriàtrics, cosa que no els
convé ni per l’edat que tenen ni
pels serveis que necessiten.

D’altra banda, l’alcaldable del
PP va explicar que un altre dels
seus objectius principals és aca-
bar amb les barreres arqui-

tectòniques que encara queden
a la ciutat, com per exemple a la
carretera Barcelona o l’edifici de
Correus. Veray recorda que ja
ha «caducat» la llei de 1991, que
donava un termini de 15 anys
per fer accessibles totes les ciu-
tats de Catalunya, i moltes zones

de Girona continuen essent inac-
cessibles. Per això, Veray va dei-
xar clar que el seu partit fa una
«aposta seriosa» per resoldre
aquesta problemàtica. Final-
ment, la candidata també va par-
lar amb Mifas de la Llei de la de-
pendència. 

El PP proposa ubicar una residència
per a discapacitats al Trueta 
També vol eliminar les barreres arquitectòniques de la ciutat

GIRONA

ACTE ELECTORAL. L’alcaldable, Anna Pagans, i membres de la seva llista, ahir, a la plaça Lluís Companys. 
ANIOL RESCLOSA

El candidat de CiU a l'alcaldia
de Figueres, Santi Vila, va
presentar ahir el seu progra-
ma electoral format per 500
compromisos, 15 dels quals
són «irrenunciables» tant si
CiU aconsegueix l'alcaldia
com si forma part del futur
equip de govern. Segons Vila,
Figueres «és una ciutat ado-
lescent» i ha arribat el mo-
ment «que passi a ser una ciu-
tat adulta que lideri la co-
marca». 

FIGUERES

CiU presenta els seus
500 compromisos 
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CONCEPCIÓ VERAY. Es va reunir ahir amb representants de Mifas.
ANIOL RESCLOSA

El PSC a Olot promet com-
pletar el treball iniciat per am-
pliar i millorar centres educa-
tius, sobretot el CEIP Pla de
Dalt, l’Escola d’Art i l’IES la
Garrotxa -és part del Centre
Integral d’Estudis de Forma-
ció Professional. A més, Olot
tindrà una escola al Morrot
(obrirà amb prefabricats) i
una llar d’infants noves. El
PSC farà un pla estratègic per
l’escola de música.

OLOT

El PSC millorarà els
centres educatius
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